

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Vietnam, 10 Reasons to Visit Vietnam :

Tourism is a component of modern Vietnam economy. Vietnam reached more than 6.8 billion international revenues in 2012, up from 2.1 million in 2000. The arrival of tourists in Vietnam has continued to increase recently. Vietnam received 4.21 million international tourists in 2008, down 11% in 2009 to 3.8 million. Vietnam received 6.84 million tourists in 2012. This was a 13% increase in 2011 of 6 million international visitors by 2011. In 2017, Vietnam received 13 million international visitors, an increase of 26% over previous years. 25% of tourists coming from Vietnam come from China. China is followed by South Korea with 18%. South Korea is followed by the USA, Russia, Japan and Taiwan respectively.

1. Safe and Cheap Country :



Vietnam is a very safe country and the people are quite helpful. Vietnam is a country that offers luxurious travel on demand, with low budget. You can eat for 1-2 dollars on the street, and it is possible to stay for 5 dollars in this country.

2. Vietnam Cuisine :



A Vietnamese cuisine, perhaps a world cuisine, where many people do not want to go, and those who plan to go are hesitant. Fresh vegetables are often used in Vietnamese food. Seafood, chicken and meat also have an important place. When you go to Vietnam, you can taste at least one Pho soup, Fresh Spring Rolls, and more delicious food.

3. Vietnam War and Chu Chi Tunnels :



About 3 million people lost their lives during the war between America and Vietnam. To witness Vietnam's recent history, you should not leave Vietnam without traveling through the Vietnam War Museum and the battle tunnels, the greatest factor in winning the war.

4. Halong Bay :



It is an extraordinary place where up to 1600 islands are located where everyone who does not go to Vietnam can see the photo in one place. You can go to "Halong Bay" in Unesco's World Heritage List with cruise ships.

5. Hoi An City :



You can go to the city of "Hoi An" to get away from the temples and the noise of the city. Also do not forget to leave a lantern into the river by making a wish.

6. Mekong Delta :



The Mekong River is a river that is the lifeblood of Southeast Asia with a length of 4350 km. The river offers life to 6 countries and about 10 million people. Do not come back without going to the floating market and going on tours organized in the thin arms of Delta.

7. Sa Pa :



There is not much to say about the perfect view of rice fields in Sa Pa. It is priceless to get up in the morning and wander through rice fields in fresh air.

8. Sun Doong Cave :



Discovered in 2009, the world's largest cave is located in this country. It would not be wrong to say that Vietnam is a country of caves. The other famous cave of the country is Phong Nha, 44.5 km long.

9. Water Puppet Theatre :



It is estimated that the first show of the theater among the oldest theaters of the world was made during the Ly dynasty in 1121. The Vietnamese peasants, who developed this art, made it for entertainment after a tired day in the field. In many cities in Vietnam you can find this show.

10. Central Location :



Vietnam is well positioned on the world map. Vietnam's centralized location in Southeast Asia allows travelers to easily visit neighboring countries as well. For example, as you can get to Saigon by road from Siem Reap and Angkor Temple, you can get to Hanoi by train from Nanning, China. You can make a multi-country pass between Vietnam and China, Laos and Cambodia with a very affordable budget.

TR

Vietnam'da Turizm, Vietnam'ı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Turizm, modern Vietnam ekonomisinin bir bileşenidir. Vietnam, 2000 yılında 2,1 milyon olan uluslararası geliri 2012'de 6,8 milyarın üzerine çıkardı. Vietnam'a turist gelişi son zamanlarda artmaya devam etti.

Vietnam 2008'de 4,21 milyon uluslararası turist ağırlarken, 2009'da %11 düşüşle 3,8 milyona geriledi. Vietnam, 2012'de 6.84 milyon turist aldı. Bu, 2011'de 6 milyon uluslararası ziyaretçiden 2011'de %13'lük bir artış oldu. 2017'de Vietnam, önceki yıllara göre %26 artışla 13 milyon uluslararası ziyaretçi aldı. Vietnam'dan gelen turistlerin %25'i Çin'den geliyor. Çin'i %18 ile Güney Kore izlemektedir. Güney Kore'yi sırasıyla ABD, Rusya, Japonya ve Tayvan izlemektedir.

1- Güvenli ve Ucuz Ülke :

Vietnam çok güvenli bir ülke ve insanları oldukça yardımsever. Vietnam, talep üzerine düşük bütçeyle lüks seyahat sunan bir ülkedir. Sokakta 1-2 dolara yemek yiyebilirsiniz, bu ülkede 5 dolara kalmak da mümkün.

2- Vietnam Mutfağı :

Birçok kişinin gitmek istemediği, gitmeyi düşünenlerin tereddüt ettiği bir Vietnam mutfağı, belki de bir dünya mutfağı. Taze sebzeler genellikle Vietnam yemeklerinde kullanılır. Deniz ürünleri, tavuk ve et de önemli bir yere sahiptir. Vietnam'a gittiğinizde en az bir Pho çorbası, Fresh Spring Rolls ve daha lezzetli yemeklerin tadına bakabilirsiniz.

3- Vietnam Savaşı ve Chu Chi Tünelleri:

Amerika ve Vietnam arasındaki savaşta yaklaşık 3 milyon insan hayatını kaybetti. Vietnam'ın yakın tarihine tanıklık etmek için Vietnam Savaş Müzesi'ni ve savaşı kazanmanın en büyük etkeni olan savaş tünellerini gezmeden Vietnam'dan ayrılmamalısınız.

4- Halong Körfezi :

Vietnam'a gitmeyen herkesin tek bir yerde fotoğrafı görebileceği 1600 kadar adanın bulunduğu olağanüstü bir yer. Unesco'nun Dünya Miras Listesi'ndeki "Halong Körfezi"ne yolcu gemileri ile gidebilirsiniz.

5- Hoi An Şehri:

Tapınaklardan ve şehrin gürültüsünden uzaklaşmak için "Hoi An" şehrine gidebilirsiniz. Ayrıca dilek tutarak nehre bir fener bırakmayı da unutmayın.

6- Mekong Deltası :

Mekong Nehri, 4350 km uzunluğunda Güneydoğu Asya'nın can damarı olan bir nehirdir. Nehir 6 ülkeye ve yaklaşık 10 milyon kişiye yaşam sunuyor. Delta'nın ince kollarında düzenlenen turlara, yüzen pazara gitmeden dönmeyin.

7- Sa Pa :

Sa Pa'da çeltik tarlalarının mükemmel manzarası için söylenecek fazla bir şey yok. Sabahları kalkıp temiz havada pirinç tarlaları arasında dolaşmak paha biçilemez.

8- Sun Doong Mağarası:

2009 yılında keşfedilen dünyanın en büyük mağarası bu ülkede bulunuyor. Vietnam'ın bir mağaralar ülkesi olduğunu söylemek yanlış olmaz. Ülkenin diğer ünlü mağarası ise 44,5 km uzunluğundaki Phong Nha'dır.

9- Su Kuklası Tiyatrosu :

Dünyanın en eski tiyatroları arasında tiyatronun ilk gösterisinin 1121 yılında Ly hanedanlığı döneminde yapıldığı tahmin ediliyor. Bu sanatı geliştiren Vietnamlı köylüler, tarlada geçen yorucu bir günün ardından eğlence amaçlı yapmışlar. Vietnam'daki birçok şehirde bu gösteriyi bulabilirsiniz.

10- Merkezi Konum :

Vietnam dünya haritasında iyi bir konuma sahiptir. Vietnam'ın Güneydoğu Asya'daki merkezi konumu, gezginlerin komşu ülkeleri de kolayca ziyaret etmelerini sağlar. Örneğin Siem Reap ve Angkor Tapınağı'ndan Saigon'a karayolu ile ulaşabileceğiniz gibi, Çin'in Nanning kentinden de trenle Hanoi'ye gidebilirsiniz. Çok uygun bir bütçe ile Vietnam ile Çin, Laos ve Kamboçya arasında çok ülkeli bir geçiş yapabilirsiniz.

السياحة في فيتنام ، 10 أسباب لزيارة فيتنام:

السياحة هي أحد مكونات الاقتصاد الفيتنامي الحديث. وصلت فيتنام إلى أكثر من 6.8 مليار من العائدات الدولية في عام 2012 ، ارتفاعًا من 2.1 مليون في عام 2000. واستمر وصول السياح إلى فيتنام في الزيادة مؤخرًا. استقبلت فيتنام 4.21 مليون سائح دولي في عام 2008 ، بانخفاض 11 ٪ في عام 2009 إلى 3.8 مليون. استقبلت فيتنام 6.84 مليون سائح في عام 2012. وكانت هذه زيادة بنسبة 13٪ في عام 2011 من 6 ملايين زائر دولي بحلول عام 2011. وفي عام 2017 ، استقبلت فيتنام 13 مليون زائر دولي ، بزيادة قدرها 26٪ عن السنوات السابقة. 25 ٪ من السياح القادمين من فيتنام يأتون من الصين. تليها كوريا الجنوبية بنسبة 18٪. كوريا الجنوبية تليها الولايات المتحدة وروسيا واليابان وتايوان على التوالي.

1- بلد آمن ورخيص:

فيتنام بلد آمن للغاية والناس متعاونون للغاية. فيتنام بلد يوفر السفر الفاخر عند الطلب بميزانية منخفضة. يمكنك أن تأكل مقابل 1-2 دولار في الشارع ، ومن الممكن الإقامة مقابل 5 دولارات في هذا البلد.

2- مطبخ فيتنام:

مطبخ فيتنامي ، ربما مطبخ عالمي ، حيث لا يريد الكثير من الناس الذهاب إليه ، والذين يخططون للذهاب مترددون. غالبًا ما تستخدم الخضروات الطازجة في الطعام الفيتنامي. المأكولات البحرية والدجاج واللحوم لها أيضًا مكانة مهمة. عندما تذهب إلى فيتنام ، يمكنك تذوق حساء Pho واحد على الأقل و Fresh Spring Rolls والمزيد من الطعام اللذيذ.

3- حرب فيتنام وأنفاق تشو تشي:

حوالي 3 ملايين شخص فقدوا حياتهم خلال الحرب بين أمريكا وفيتنام. لمشاهدة تاريخ فيتنام الحديث ، يجب ألا تغادر فيتنام دون السفر عبر متحف حرب فيتنام وأنفاق المعركة ، وهو العامل الأكبر في كسب الحرب.

4- خليج هالونج:

إنه مكان استثنائي حيث يوجد ما يصل إلى 1600 جزيرة حيث يمكن لأي شخص لا يذهب إلى فيتنام رؤية الصورة في مكان واحد. يمكنك الذهاب إلى "خليج هالونج" في قائمة التراث العالمي لليونسكو مع السفن السياحية.

5- مدينة هوي آن:

يمكنك الذهاب إلى مدينة "هوي آن" للابتعاد عن المعابد وضجيج المدينة. ولا تنس أيضًا أن تترك فانوسًا في النهر بصنع أمنية.

6- دلتا ميكونغ:

نهر ميكونغ هو نهر يمثل شريان الحياة لجنوب شرق آسيا ويبلغ طوله 4350 كم. يوفر النهر الحياة لـ 6 دول وحوالي 10 ملايين شخص. لا تعد دون الذهاب إلى السوق العائم والذهاب في جولات منظمة في أذرع دلتا الرقيقة.

7- Sa Pa:

ليس هناك الكثير ليقوله عن المنظر المثالي لحقول الأرز في سا با ، فلا تقدر بثمن أن تستيقظ في الصباح وتتجول في حقول الأرز في الهواء الطلق.

8- كهف صن دونج:

تم اكتشافه في عام 2009 ، ويقع أكبر كهف في العالم في هذا البلد. لن يكون من الخطأ القول إن فيتنام بلد الكهوف. الكهف الشهير الآخر في البلاد هو فونج نها ، بطول 44.5 كم.

9- مسرح الدمى المائية:

تشير التقديرات إلى أن أول عرض للمسرح من بين أقدم المسارح في العالم قد تم خلال عهد أسرة لي عام 1121. وقد صنع الفلاحون الفيتناميون ، الذين طوروا هذا الفن ، للترفيه بعد يوم متعب في هذا المجال. يمكنك أن تجد هذا العرض في العديد من مدن فيتنام.

10- الموقع المركزي:

تتمتع فيتنام بموقع جيد على خريطة العالم. يتيح الموقع المركزي لفيتنام في جنوب شرق آسيا للمسافرين زيارة البلدان المجاورة بسهولة أيضًا. على سبيل المثال ، حيث يمكنك الوصول إلى سايجون برا من سيم ريب ومعبد أنكور ، يمكنك الوصول إلى هانوي بالقطار من نانينغ ، الصين. يمكنك القيام بجولة متعددة البلدان بين فيتنام والصين ولاوس وكمبوديا بميزانية معقولة جدًا.